

Minister
of Canadian Heritage



Ministre
du Patrimoine canadien

Ottawa, Canada K1A 0M5



Welcome to the 2021 Victoria Film Festival.

Since 1995, this gathering has established itself as the prime showcase for cinema on Vancouver Island. Each year, the festival attracts some of the best new and established filmmakers to share their unique and diverse artistic visions with film fans from across the region.

Now more than ever, the arts are proving their immense value during the pandemic. As we continue to work together to combat COVID-19, celebrations like this give us comfort and joy. That is why our government is a big believer in the arts across Canada and why we're proud supporters of this landmark event.

As Minister of Canadian Heritage, I'd like to thank everyone who helped organize this year's festival, despite the obvious challenges. Your work is inspiring!

Enjoy the shows!

Bienvenue au Victoria Film Festival de 2021.

Depuis 1995, ce rendez-vous est devenu une vitrine de choix pour le cinéma sur l'île de Vancouver. Chaque année, il attire certains des meilleurs cinéastes, novices ou établis, qui donnent aux cinéphiles de la région leurs visions artistiques uniques et diversifiées.

Aujourd'hui plus que jamais, les arts prouvent leur immense valeur durant la pandémie qui sévit. Pendant que nous continuons à nous serrer les coudes pour combattre la COVID-19, des célébrations comme celle-ci nous apportent réconfort et joie. Voilà pourquoi notre gouvernement croit fermement aux arts aux quatre coins du Canada, et c'est la raison pour laquelle nous sommes fiers de soutenir cette rencontre marquante.

À titre de ministre du Patrimoine canadien, je remercie tous ceux et celles qui ont aidé à organiser le festival de cette année, malgré les défis évidents. Votre travail est inspirant!

Bon cinéma!

The Honourable / L'honorable Steven Guilbeault

Canada